
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde Bundgaardsskolen mandag 

den 11.februar fra 16.30-19.00 i personalerummet 

Spisning starter fra kl 16.15– mødet går i gang kl. 16.30 

Tilstede: Anne Mette (mor til Malthe 7J), Ari (Far til Dagny 5A og Arnór 9A), Mia (mor til Hjalde 3B 

og Vilja 5C), Thomas (far til William 2C og Caroline 0B), Mette (mor til Viktor 5A), Tina (lærer) 

Emma M (lærer), Lene (afdelingsleder 0.-6. kl), Dina (afdelingsleder DUS-0.kl.), 

Marianne(afdelingsleder udskoling) og John (skoleleder) 

Afbud: Susanne (mor til Sara 9B), Pia (FC Fundamentet), Maria (Elev 9B) og Sara (Elev 9A) 

1. Godkende referat fra sidst. 2 min 
Referat godkendt. 

2. Nyt fra elevrådet 15 min (Marie og Sara)  
Udgår 

3. Nyt fra ledelsen 35 min (John) – fokusklasser – indskrivning – udvalgsbesøg – 

skoleudviklingssamtale – konstituering af to afdelingsledere Gökhan og Mie i hver 0,33 

lederstilling (opgaver gennemgås på mødet) – mm 
Indskrivningen går godt, der er 67 indskrevet, det er flotte tal. Det betyder, at vi opretter 3 

børnehaveklasser. 

Multibane – vi har et forældrepar som har søgt fondsmidler hjem på vegne af skolen, hvilket betyder, at der 

kommer ny bane som muligvis placeres ved det grønne område ved parkeringen. Underlaget vil blive 

sponsoreret efter kommunens regler eller skolen søger fondsmidler.  

Rettighedsskole – der er et ønske om, at man kobler artiklerne i børnekonventionen op på vores punkter på 

bestyrelsens dagsorden. Mette Viktoria, rettighedskoordinator, vil gerne med på næste bestyrelsesmøde, 

hvor hun vil tale om bestyrelsens rolle i certificeringen af at blive Rettighedsskole. 

Mette Viktoria har været oplægsholder på KL’s børnetopmøde, hvor hun bl.a. har fortalt om 

Bundgaardsskolens proces med at blive Unicef Rettighedsskole. 

Besøg – det politiske udvalg var på besøg i januar. John har holdt oplæg for udvalget og fortalt om 

fusionsprocessen. 

Skoleudviklingssamtale – fire fra bestyrelsen deltog i ledelsens årlige læringssamtale med skolecheferne. 

Det gav rigtig godt at have forældreperspektiver på diverse punkter.  

Konstituering – vi har konstitueret 2 lærere i 1/3 lederstilling. Gökhan skal varetage opgaver i et 

administrativt personalesystem. Mie skal arbejde mere ind i vores TRIN-team.  

Fokusklasser – john skal formulere  afventer øko  



Skolevægring – vi er blevet kontaktet af forvaltningen, da man ønsker vores skole til at lave et projekt med 

online undervisning til elever med skolevægring. Bestyrelsen synes, vi skal gå videre med dette projekt. 

Timebanken – der er kommet en ændring. Man han ændret det fra 50 50 pædagoger/lærer til 20 80 

pædagoger/lærer.   

 

4. Timefordelingsplan godkendes (hvordan timerne bruges i næste skoleår)  
Det besluttes, at 1. klasse får en ekstra dansktime næste skoleår. 

Det besluttes, at i alle dansk- og matematiktimer fratrækkes én co-teaching time for at gå til andre 

holdtimer. 

Det besluttes, at der er i HD, er to klasser sammen med 3 lærere 

5. Forslag til konkurrence der får børn til at spise deres madpakker 20 min (Lene) 
Oplæg ved Lene 

Det besluttes, at vi sætter i gang med den konkurrence Lene har præsenteret   

6. Bruger vi tiden rigtigt på møderne – skal vi have færre møder – dagsorden med bilag i 

hvor god tid? 35 min (Mia) 
Udsat – punktet er på som første punkt næste gang 

7. Evt. 5min(alle) 
Husk at melde fra i tråden med besked til alle 

Annemette kommer ikke til næste møde. 

 

 

Næste møde 12.marts med  

• Princip Skole-hjem-samarbejde (forældremøder, skole - hjemsamtaler og underretninger 

om elevens udbytte af undervisningen)  

• Princip Inklusion 

• Ressourcer(medarbejdere) herunder færdiggør Timefordelingsplan. 

• Rettighedsskole 

 


